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Tegnap Királyhelmecen bejelentették, megszûnik az ottani nappali képzés
  A tiltakozás azután kezdõdött, hogy délelõtt kilenc órakor Sikos T.  

Tegnap Királyhelmecen bejelentették, megszûnik az ottani nappali képzés
  A tiltakozás azután kezdõdött, hogy délelõtt kilenc órakor Sikos T. Tamás, az egyetem
gazdaságtudományi karának dékánja a hallgatóknak bejelentette, az ottani nappali képzés
2006. február 1-jével megszûnik. A hallgatók folytathatják tanulmányaikat Komáromban, vagy a
levelezõ képzést is választhatják. A másodévesek ez utübbit nem tehetik meg, nekik csak a
komáromi tanulás lehetõsége adott. A dékán a döntést azzal indokolta, hogy Királyhelmecen
nincsenek meg a képzés mûszaki feltételei, valamint a szakmai színvonallal is gondok vannak.
Az egyetem hosszú távú stratégiájának egyébként sem része a kihelyezett képzések
fenntartása. Ugyanakkor azt is jelezte, a leépítésnek gazdasági okai is vannak. Bár Albert
Sándor, a Selye János Egyetem rektora Nagy Dezsõ polgármesternek néhány napja még azt
mondta, hajlandó tárgyalni a képzés esetleges folytatásáról, érdemi tárgyalásra nem került sor.
A polgármester lapunkat úgy tájékoztatta, hogy Sikos T. Tamás a szerdai megbeszélésen
semmiféle megegyezésre nem volt hajlandó, õ csak a már meghozott döntésrõl tájékoztatta a
helyieket. A polgármester kérdésére, mit tegyen a város azért, hogy a nappali képzés
megmaradjon, az a válasz érkezett, hogy megegyezésre már nincs lehetõség. A diákoknak egy
kérdésre válaszolva a dékán azt mondta, ha rendezõdne is a Fõ utcai ingatlan ügye, a nappali
képzést valószínûleg akkor is elvinnék Királyhelmecrõl. Miután Paholics Gábor bejelentette, a
méltatlan bánásmód miatt éhségsztrájkba kezd, Szabó Ingrid, a gazdaságtudományi kar
dékánhelyettese ironikusan megkérdezte a hallgatóktól, nem akarja-e valaki követni közülük
Paholics úr példáját. A bejelentést követõen valószínûleg õ volt az egyetlen ember a teremben,
akinek még kedve volt tréfálkozni. A diákok, miután megtapsolták a kihelyezett tagozat
vezetõjének bejelentését, tüntetõen kivonultak a terembõl. Paholics Gábor lapunknak elmondta,
számításaik szerint a királyhelmeci kihelyezett képzés még a jelenlegi diáklétszám mellett is
rentábilis, így nem fogadja el, hogy a leépítésnek takarékossági okai lennének. Azt is
visszautasítja, hogy az itteni képzés színvonala nem volna megfelelõ. Az egyetem vezetése
egyébként december 7-én telefonon közölte az itteniekkel a döntését. A megbízott vezetõ
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szerint az egyetem képviselõi észérvekre, számokkal igazolt állításokra nem volta kíváncsiak,
egyszerû hatalmi döntés született. A hallgatók petíciógyûjtésbe kezdtek, hogy így tiltakozzanak
a nappali képzés megszüntetése ellen. 
  Már nem kell a diákok után menni? 
  Királyhelmec. Az események tükrében kicsit nehezen értelmezhetõek Albert Sándornak Az
induló Selye János Egyetem címû kiadványban leírt sorai: „Ágcsernyõbõl, Nagykaposról,
Szepsibõl stb. sok szülõ már ma sem tudja Komáromba küldeni gyerekét, mert képtelen az
iskoláztatással járó kiadások elõteremtésére. Az egyetemnek ezért kötelessége a diákok után
menni. Közelebb vinni hozzájuk a tanulás lehetõségét. Ezért indítottuk már 2004-ben
székhelyen kívüli nappali képzést Királyhelmecen, és ezért tárgyalunk további székhelyen kívüli
képzések megvalósításáról Losoncon és Tornalján.” (l. z.) 
  LECZO ZOLTÁN 
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